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Vragen van de leden Dik-Faber (ChristenUnie) en Wolbert (PvdA) aan de 
Minister van Volksgezondheid Welzijn en Sport over sluipsuikers in drinkpakjes 
voor kinderen (ingezonden 11 februari 2016). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek van Foodwatch over het suikergehalte in drinkpakjes 
voor kinderen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat dit onderzoek laat zien dat er nog veel moet gebeuren 
om het voor kinderen gemakkelijker te maken om gezond te leven? Deelt u de 
mening dat er in het preventiebeleid prioriteit gegeven moet worden aan de 
gezondheid van kinderen? Deelt u de mening dat het beperken van suikerin-
name hieraan een positieve bedrage levert? 

Vraag 3
Kunt u een stand van zaken geven van de uitvoering van het Akkoord 
Verbetering Productsamenstelling? Kunt u aangeven welke zichtbare 
resultaten de levensmiddelenindustrie de afgelopen jaren heeft bereikt om 
het suikergehalte in kinderdrankjes te verminderen? Vindt u dit ambitieus 
genoeg? Zo ja, waarom? Zo nee, welke stappen gaat u zetten om het 
suikergehalte in kinderdranken omlaag te brengen? 

Vraag 4
Kunt u de consumptie van deze drankjes door kinderen in beeld brengen? Als 
deze dranken nog op grote schaal genuttigd worden, tegen het advies van 
het Voedingscentrum in, wilt u hier dan iets aan doen? Zo ja, welke acties 
onderneemt u? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Waarom zijn er in het Akkoord Verbetering Productsamenstelling geen 
concrete afspraken gemaakt over de maximale suikerhoeveelheid te nuttigen 
per dag, zoals met zout en vet? Kunt u uitleggen waarom de sterke aanbeve-
ling van de Wereldgezondheidsorganisatie niet is overgenomen om maximaal 

1 https://www.foodwatch.org/fileadmin/foodwatch.nl/Onze_campagnes/Voedsel___Gezondheid/
Coca_Cola_Index/Documents/Foodwatch_-_2016_-_Drinkpakjes_voor_kinderen.pdf
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10% energie uit suiker te halen?2 Deelt u de mening dat er nog veel te 
winnen valt op het gebied van sluipsuikers, onder andere in soepen, sauzen 
en vleeswaren? 

Vraag 6
Kunt u aangeven of en hoe u dit probleem aan de orde gaat stellen bij de 
conferentie over productverbetering in Amsterdam op 22 en 23 februari? 
Welke andere maatregelen onderneemt u om verbetering van de product-
samenstelling hoog op de agenda van de EU te plaatsen?

2 http://www.who.int/nutrition/publications/guidelines/sugars_intake/en/
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